
RG.0002.4.2020 

PROTOKÓŁ NR XIX/20  
z XIX sesji Rady Gminy Narewka 

w dniu 30 czerwca 2020 r. 
(początek sesji - godz. 10.00, koniec - godz.12,13) 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Gminy Narewka. 
Prowadzenie obrad: Przewodniczący Rady Gminy p. A. Romańczuk. 
Liczba radnych uczestniczących w sesji: 15. 
Listy obecności radnych i innych osób uczestniczących w sesji - w załączeniu do protokołu 
(załącznik nr 1,2).  

Obrady XIX sesji Rady Gminy Narewka otworzył Przewodniczący Rady – p. A. 
Romańczuk, który powitał wszystkich uczestniczących w sesji. Przewodniczący Rady na 
podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach udział bierze 15 radnych, co stanowi 
ilość, przy której Rada Gminy może obradować i podejmować ewentualne prawomocne 
uchwały. Następnie radni potwierdzili obecność w systemie do głosowania. (Załącznik Nr 1a) 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad do którego nie wniesiono uwag. 
Radni w głosowaniu jawnym przy 15 głosach „za” przyjęli zaproponowany porządek obrad. 
(Załącznik Nr 3). 

 
 

1. Otwarcie obrad XIX sesji Rady Gminy Narewka. 
2. Przedstawienie porządku dziennego i ewentualna jego zmiana. 
3. Przyjęcie Protokołu z  XVIII z sesji.  
4. Interpelacje i wnioski radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między XVIII, a XIX  sesją Rady  

Gminy. 
6. Sprawozdania Przewodniczących Komisji z prac komisji  w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Narewka 

  w okresie od dnia 30 stycznia 2019 r. do dnia 30 grudnia 2019 r.  
8. Raport o stanie gminy Narewka w 2019 roku. 

8.1. Debata, 
8.2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narewka wotum zaufania.  

9. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok i sprawozdania 

finansowego z wykonania budżetu gminy za 2019 rok: 

9.1. Opinia i Stanowisko Komisji Rewizyjnej, 

9.2. Dyskusja, 

9.3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu. 

9.4.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 



10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. zmian w  budżecie Gminy Narewka na rok 2020; 

2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2020-2030; 

3. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego 

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Hajnówka przez Gminę 

Narewka; 

4. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego 

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Miasta Hajnówka przez Gminę 

Narewka; 

5. powołania Komisji inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia. 

11. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

12.  Zapytania i wolne wnioski. 
13.  Zamknięcie obrad XIX sesji Rady Gminy Narewka. 

 
Ad. 3. Przyjęcie Protokołu z  XVIII sesji.  

Przewodniczący Rady p. A. Romańczuk wystąpił z zapytaniem o uwagi do protokołu a 
15 głosami „za”, O „przeciw” i 0 „wstrzymujący się”, Przewodniczący rady stwierdził, że 
Protokół Nr XVIII został przyjęty. (Imienny wykaz  głosowania stanowi załącznik Nr 4).  

Ad.4. Interpelacje i wnioski radnych. 

J. Ciełuszecki – wystosował podziękowania Wójtowi Gminy za zrealizowanie 

wniosków droga do Janiela, Borysa od drogi wojewódzkiej oraz naprawę odcinak drogi w 

Lewkowie Nowym.  

K. Miszczuk zgłosiła następujące wnioski: 

- wykoszenie poboczy drogi gminnej Olchówka – Masiewo 87; 

- wymiana tablicy informacyjnej w Starym Masiewie i nieczytelną mapę gminy na 

tablicy w tym miejscu; 

- wiszący kabel telefoniczny w Masiewie Starym; 

- uzupełnienia oświetlenia w Masiewie; 

W. Bondaruk zabierając głos poinformowała o spotkaniu przedsiębiorców 

działających w branży turystycznej z przedstawicielami Urzędu w sprawie promocji i rozwoju 

gminy Narewka. Podkreśliła, że spotkanie było bardzo konstruktywne i liczy na kolejne 

spotkania.  

W. Bondaruk zabierając głos zwróciła się do radnych o zwrócenie większej uwagi na 

informacje przedstawiane na posiedzeniach rady. Podkreśliła, że często są to jedyne 

informacje dla mieszkańców, a w oparciu o nie kształtowana jest informacja o stanie 

rzeczywistym w gminie. Zauważyła, że oglądalność sesji jest bardzo duża, a sesję dotyczącą 

audytu odtwarzano blisko 3000 razy. W związku z tym nawiązując do wystąpienia radnej I. 

Maksymiuk z 14 maja 2020 r. w sprawie funkcjonowania Ośrodka Edukacji Ekologicznej w 



2019 roku doprecyzowała przedstawione informacje wyjaśniając, że dochód OEE nie jest 

tożsamy z zyskiem, którego w roku 2019 nie było. Po odliczeniu od dochodu wszystkich 

kosztów wiązanych z jego utrzymaniem strata wyniosła prawie 120 000zł, co jest kwotą jaką 

należało dodatkowo wydatkować z budżetu gminy na utrzymanie ośrodka w 2019 roku. 

Podkreśliła, że jest to bardzo duża kwota i zauważyła, że kwota ta mogłaby być przeznaczona 

na inne cele. Zauważyła, że rada gminy jest od tego, aby szukać rozwiązań, a wójt gminy 

poczynił wiele starań aby taki stan rzeczy zmienić. Następnie odniosła się do lat ubiegłych 

zauważając, że obecnie straty są mniejsze, a pandemia spowoduje, że i w tym roku straty 

będą zauważalne.  

S. Sadowski zabierając głos wystąpił z podziękowaniami za naprawę drogi nr 687 w 

Nowej Łuce i zgłosił wniosek w sprawie dalszej etapowej naprawy drogi nr 687 na odcinku 

Zwodzieckie – Juszkowy Gród. 

Kolejno zgłosił wniosek w sprawie naprawy drogi nr 688 w Tarnopolu na wysokości 

posesji nr 2 i świetlicy wiejskiej, a także podsypanie i wyrównanie dróg gminnych w Smolnicy 

i Topilcu.  

Dodatkowo odniósł się do kamieni ułożonych na Starym Dworze i ich przeznaczenia. 

P. Nieścieruk wystąpił z zapytaniem dotyczącym zespołu „Cegiełki” i poszukiwania 

instruktora muzycznego. W tym miejscu głos zabrał A. Romańczuk, który poinformował, że 

Panie z zespołu „Cegiełki” wystąpiły z prośbą o instruktora muzycznego zespołu, z uwagi na 

zagrożenie rozwiązania zespołu.  

M. Łuksza wystąpiła z podziękowaniem za wybudowanie drogi do AIDY oraz zgłosiła 

wniosek w sprawie oczyszczenia śmietniska na Maruszce.  

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między XVIII, a XIX  sesją 
Rady  Gminy. 
 

Wójt Gminy omówił sprawozdanie z działalności w okresie między XVIII a XIX sesją w 

szczególności omówił realizowane projekty ze środków krajowych, jak i unijnych, 

postępowania dotyczące zamówień publicznych, funkcjonowania jednostek ochotniczych 

straży pożarnych, spraw komunalnych, wodno-kanalizacyjnych, z zakresu budownictwa i 

gospodarki odpadami, a także innych związanych z wykonywanymi zadaniami przez gminę. 

(Załącznik Nr 5 ). 

Ad. 6. Sprawozdania Przewodniczących Komisji z prac komisji  w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Komisji w osobach: W. Bondaruk oraz S. Stepaniuk przedstawili 

sprawozdania z posiedzeń Komisji w dniach 28 maja 2020 r. i 29 czerwca 2020 r. Zapytań nie 

zgłaszano.  

Ad. 7. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Narewka 
  w okresie od dnia 30 stycznia 2019 r. do dnia 30 grudnia 2019 r.  



Przewodniczący obrad wyjaśnił, że Informacja z realizacji uchwał podjętych przez 

Radę Gminy Narewka w okresie od dnia 30 stycznia 2019 r. do dnia 30 grudnia 2019 r. 

omówiona została na wspólnym posiedzeniu Komisji w dn. 29 czerwca 2020 r. i uwag nie 

zgłaszano. Wobec braku zapytań Przewodniczący stwierdził, że rada gminy zapoznała się z 

przedstawiona informacją i nie wniosła uwag. (Załącznik Nr 5 ). 

Ad.8. Raport o stanie gminy Narewka w 2019 roku. 

8.1. Debata, 

Przewodniczący rady zabierając głos wyjaśnił, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami do dnia 29 czerwca tj. poniedziałek do Przewodniczącego rady nie wpłynął żaden 

wniosek w sprawie zabrania głosu w sprawie przedstawionego raportu. Jednocześnie 

stwierdził, że raport był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia Komisji, które 

zaakceptowały przedstawiony raport po naniesieniu stosownego uzupełnienia w postaci 

m.in. informacji o Ośrodku Edukacji Ekologicznej w Siemianówce, wykonanego audytu w 

2019 r. specjalnej strefy ekonomicznej. W tym miejscu głos zabrał Wójt Gminy – p. Jarosław 

Gołubowski, który odniósł się do wykonania budżetu w 2018 roku oraz 2019 roku, zauważył 

wzrost liczby podpisanych umów na dostarczenie wody i odbiór ścieków. Podkreślił, że gmina 

szuka oszczędności i na zapytanie radnej W. Bondaruk o naniesione poprawki zgłoszone na 

wspólnym posiedzeniu komisji wyjaśnił, że zostały one uwzględnione. (Raport stanowi 

załącznik nr 6) 

8.2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narewka wotum 

zaufania.  

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Narewka wotum zaufania, a następnie poddał go pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujący się” 

Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum 

zaufania została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik 

Nr 7).  

Ad.9 . Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok i sprawozdania 

finansowego z wykonania budżetu gminy za 2019 rok: 

 

9.1. Opinia i Stanowisko Komisji Rewizyjnej, 

9.2. Dyskusja, 

Przewodniczący Rady zabierając głos wyjaśnił, że sprawozdana z wykonania budżetu 

za 2019 rok były przedmiotem obrad poszczególnych komisji, które jednogłośnie 

zaopiniowały przedstawione sprawozdania. W tym miejscu udzielił głosu p. S. Stepaniukowi – 

Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, który przedstawił Stanowisko i Opinię Komisji 

Rewizyjnej z dnia 28 maja 2020r. zawierającej pozytywną opinię w sprawie wykonania 

budżetu za 2019 rok. Jednocześnie poinformował, że Komisja Rewizyjna wystąpiła z 

wnioskiem o zaopiniowanie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

Następnie przedstawił Uchwałę RIO nr II-00322-76/20 w sprawie wyrażenia opinii o 



przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Narewka wniosku o udzielenie Wójtowi 

absolutorium za 2019r. 

9.3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a 

następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami 

„za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujący się” Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu została podjęta. (Opinia, Stanowisko, Uchwała RIO i Uchwała wraz z Imiennym 

wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 8).  

9.4.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod 

głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za”, 0 „przeciw” i 0 

„wstrzymujący się” Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem 

głosowania stanowi załącznik Nr 9).  

W tym miejscu Wójt Gminy podziękował za współpracę, otrzymał okolicznościowe 

kwiaty. Następnie Przewodniczący Rady ogłosił 10-cio minutową przerwę w obradach. 

 Po wznowieniu obrad: 

Ad. 10. Powzięcie uchwał w sprawie: 

1. zmian w  budżecie Gminy Narewka na rok 2020; 

 Masalska B.  – Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany wprowadzone do budżetu gminy 
od ostatniej sesji. Omówiła szczegółowo projekt uchwały, wyjaśniając zmiany wprowadzone 
zmiany do budżetu gminy na 2020 rok. Wobec braku zapytań Przewodniczący obrad 
przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku 
przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za”, O „przeciw” i 0 „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok 
została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 10).  

2.   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030; 

 Masalska B.  – Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany wprowadzone do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2019-2030. Omówiła szczegółowo projekt uchwały i wyjaśniła, 
że projekt uchwały dostosowuje zmiany wprowadzone do budżetu 2020 r. do zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030. Wobec braku zapytań Przewodniczący 



obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku 
przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za”, O „przeciw” i 0 „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2020-2030 została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem 
głosowania stanowi załącznik Nr 11).  

3. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania 

publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Hajnówka przez Gminę Narewka; 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego na terenie Gminy Hajnówka przez Gminę Narewka. Wyjaśnił, że dotyczy to 
kursów autobusu na które gmina złożyła dofinansowanie w ramach porozumienia zarówno z 
gminą Hajnówka, jak i miastem Hajnówka. A. Charkiewicz zabierając głos zauważył, że w 
projekcie uchwały brak jest takich miejscowości jak Nową Łukę, Michnówka, Eliaszuki w 
kierunku Lewkowo Stare i w związku z tym należałoby tą kwestię uściślić. Wójt wyjaśnił, że 
prowadzone będą rozmowy z przewoźnikiem w celu dodania tych miejscowości, a także 
połączenia gminy z Michałowem aby połączyć gminę Narewka z Białymstokiem. Pan A. 
Charkiewicz zaproponował aby ten kurs był z Narewki do Michałowa. Odnośnie godzin tych 
kursów Wójt wyjaśnił, że nie zostało to jeszcze ustalone. Wobec braku zapytań 
Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za”, O „przeciw” i 0 „wstrzymujący 
się”. Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego na terenie Gminy Hajnówka przez Gminę Narewka została podjęta. (Uchwała 
wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 11).  

4. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania 

publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Miasta 

Hajnówka przez Gminę Narewka; 

 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego na terenie Miasta Hajnówka przez Gminę Narewka. Pan A. Charkiewicz 
zaproponował, aby kurs autobusu zatrzymywał się również obok szpitala w Hajnówce. Wójt 
gminy wyjaśnił, że gmina wystąpi z takim wnioskiem. Wobec braku zapytań Przewodniczący 
obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku 
przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za”, O „przeciw” i 0 „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego na terenie Miasta Hajnówka przez Gminę Narewka została podjęta. (Uchwała 
wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 12).  

 

 



5. powołania Komisji inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia. 

 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 
inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia. Wyjaśnił, że komisja będzie miała na celu 
zinwentaryzowanie zasobu mienia, a na skutek zmian personalnych należy uaktualnić skład 
komisji. Wobec braku zapytań Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a 
następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami 
„za”, O „przeciw” i 0 „wstrzymujący się”. Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w 
sprawie powołania Komisji inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia została podjęta. 
(Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 13).  

 

Ad.11. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił:  

 

Odnośnie wniosku Ciełuszeckiego J. poinformował, że podziękowania przesłane 

zostaną do odpowiednich organów, gmina w dalszym ciągu interweniować będzie w sprawie 

remontów dróg 688 i 687.  

Odnośnie wniosków K. Miszczuk – wyjaśnił, że pobocza dróg zostaną wykoszone, 

tablice już są naprawione, podwieszenie bądź usunięcie kabli zgłoszone zostanie do ORANGE.  

Odnośnie wiat ogniskowych realizowany będzie projekt, wiaty przy świetlicach będą 

sukcesywnie ustawiane, tak jak ogrodzenia.  

 Odnośnie zapytania W. Bondaruk poinformował że spotkania będą się odbywały. 

 Odnośnie wniosków S. Sadowskiego wyjaśnił, że podziękowania zostaną przesłane, 

drogi na Topilec i Smolnicę zostaną wyrównane. Wyjaśnił, że kamienie na Starym Dworze 

określają granice własności gminy, Gospodarstwa Wody Polskie, gruntów dzierżawionych od 

Wód Polskich, prywatnych dzierżawców. Wyjaśnił, że podejmowane działania w tym miejscu 

mają na celu prawidłowe zagospodarowanie tego terenu.  

Odnośnie zespołu Cegiełki wyjaśnił, że poszukiwany jest nowy instruktor do 

prowadzenia zespołu, wyjaśnił, że planowane jest spotkanie członków zespołu. 

Odnośnie wniosku M. Łukszy wyjaśnił, że teren na Maruszce zostanie uprzątnięty. 

Odnośnie zapytania dotyczącego wyodrębnienia przystanku przy szpitalu w Hajnówce 

prowadzone będą rozmowy.  

 

Ad. 12. Zapytania i wolne wnioski. 

 

W. Bondaruk zgłosiła wniosek w sprawie transmitowania i publikacji w BIP wspólnych 

posiedzeń Komisji Rady Gminy Narewka i zaproponowała przegłosowanie takiego wniosku. W 

uzasadnieniu wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym działalność organów rady jest 

jawna, a mieszkańcy winni wiedzieć o tematach będących przedmiotem obrad posiedzeń komisji, a 

także o dyskusjach radnych z nimi związanych. W tym miejscu wystosowała formalny wniosek o jego 

przegłosowanie i Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek o treści:  „W sprawie 



transmitowania i publikacji w BIP obrad wspólnych komisji Rady Gminy Narewka” W głosowaniu 

udział wzięło 14 radnych (radny S. Stepaniuk opuścił posiedzenie rady), 9 osób było „za” przyjęciem 

wniosku, 3 „wstrzymało się” od głosu, 2 oddało głos „przeciw”. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został przegłosowany. (Imienny wykaz głosowania 

stanowi załącznik Nr 14). 

P. Nieścieruk zabierając głos odniósł się do tematu zespołu „Cegiełki” aby poinformować 

mieszkańców aby przystępowali do pracy w zespole.  

E. Kabać zabierając głos wystąpiła z zapytaniem o terminy zebrań wiejskich, zaproponowała 

aby w Narewce zebranie takie zrealizować w amfiteatrze. Następnie poinformowała, że na II sesji 

Rady Gminy tej kadencji Wójt Gminy tłumaczył się ze sprzedaży Ośrodka Edukacji Ekologicznej i 

podkreśliła, że nie wiedziała z czym to jest związane, jednak stanowczo podkreśliła, że ani ona ani jej 

partner nigdy nie była, nie jest, ani nigdy nie będzie zainteresowana kupnem tego Ośrodka. 

Następnie zgłosiła wniosek w sprawie uporządkowania miejsc w Narewce, które są zarośnięte i 

dotyczy to ul. Ogrodowej z ul. Majową. Podziękowała także za nominowanie do challengu. 

Sadowski S. zabierając głos wystąpił z zapytaniem o podsypanie i wyrównanie drogi do PKP 

do Krexu, 688 do kiosku.  

Maksymiuk I. wystąpiła z wnioskiem formalnym o przegłosowanie wniosku o nie 

transmitowanie poszczególnych posiedzeń Komisji. Radni zabierając głos stwierdzili, że jest to 

bezpodstawny wniosek ponieważ oczywistym jest, że nie ma obowiązku transmitowania takich 

posiedzeń. Radna I. Maksymiuk ponownie wystąpiła z wnioskiem formalnym o przegłosowanie 

wniosku w sprawie nie transmitowanie poszczególnych posiedzeń Komisji. W związku z tym 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek w sprawie nie transmitowania obrad 

poszczególnych posiedzeń Komisji.  W głosowaniu udział wzięło 14 radnych (radny S. Stepaniuk 

opuścił posiedzenie rady), 9 osób było „za” przyjęciem wniosku, 2 „wstrzymało się” od głosu, 0 

głosów  „przeciw”, natomiast. 4 radnych nie oddało głosu. W związku z powyższym Przewodniczący 

Rady stwierdził, że wniosek został przegłosowany. (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik 

Nr 15). 

Ciełuszecki J. wystąpił z zapytaniem o planowaną modernizację drogi od drogi wojewódzkiej 

do Cmentarza w Lewkowie.  

Wójt Gminy zabierając głos wyjaśnił: 

W odpowiedzi na zapytania sołtys Narewki wyjaśnił, że wysyłane są zawiadomienia o 

uporządkowanie terenu do właścicieli zaniedbanych nieruchomości, odnośnie zebrań wiejskich w 

związku z panującą pandemią zebrania odbywać się będą na zgłoszone wnioski sołtysów 

poszczególnych miejscowości.  

Odnośnie zapytania J. Ciełuszeckiego wyjaśnił, że dokumentacja na przebudowę drogi jest 

przygotowywana.  

Odnośnie zapytania S. Sadowskiego wyjaśnił, że prowadzone będą rozmowy w sprawie 

wspólnej naprawy tych dróg, np. przez firmy mające tam siedzibę, bądź firmy wykonujące remonty 

dróg.   

Ad  13. Zamknięcie obrad XIX sesji Rady Gminy Narewka. 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodniczący Rady zamknął obrady XVIII sesji. 



Pełen zapis obrad (transmisja i ścieżka dźwiękowa) dostępny na jest stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Narewka w zakładce: Strona główna / Rada Gminy / Kadencja 

2018-2023/Transmisje z obrad Rady Gminy /Transmisja z XIX Sesji Rady Gminy Narewka. 

(Nagranie z transmisją obrad stanowi załącznik Nr 16). 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:  

Barbara Niewiadomska-Golonko      

Inspektor ds. Rady Gminy, Komisji    Przewodniczący Rady:  

   Anatol Romańczuk 

 

 

 


